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W irnieniu mieszkancow ulicy Piockiej ( bloki i okoliczne domki) zglasza.m

Panu Prez3'dentowi problcm hraku w tcj czE$ci miasta marketu wielko -powierzchniorvego.

Mieszkanc-v osiedla chcieliby miei mozliwc*c zrobienia zakupdrv w'sklepie posiadaj4cym sz.eroki

asortyment produkt6w po atrakc-vinych oenach lakie ot'eruj4 tzw. sklepv sieciolve.

W zwi4rku z powyzszym zw"racam slg z pytaniem czy r'*ladze mrasta lq-chodzqc naprz-eciw

potrzebom rnieszkaricow podejmq dzialania, ktdnch efektcrn bgdzie porvstanie tego typu marketu.
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